
DEVA Partisi'nin Çanakkale İl Başkanı Av. Berkan 
Karaca, bir basın açıklaması yaparak istifasını 
duyurdu. Karaca, "Kuruluş ilkelerini, savunduğu 
değerleri kendi çıkarları için buruşturup çöpe 
atanlarla, eleştirdikleri zihniyetin birebir aynısı olan 
bu zihniyetteki kişilerle aynı çatı altında bulunmamın 
artık doğru olmayacağına inandığım için il başkanlığı 
görevimden ve parti üyeliğimden istifa ettim" 
şeklinde konuştu. Karaca'nı istifası sonrası Biga hariç 
diğer ilçe başkanları da istifa etti.  
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“ÖN SEÇİM 
  OLMASIN, 
  BENİ 
  MERKEZDEN 
  ATAYIN!”

Muharrem Erkek, Belediye Başkan Adaylığı İçin Kılıçdaroğlu'ndan Söz Almış! "İYİ PARTİ, YEREL SEÇİMLERE  TEK BAŞINA 
  KATILMA  ARZUSU  İÇERİSİNDE"
İYİ Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, 
KRT televizyonunda Seçil Özer'e yaptığı 
açıklamalarında, 31 Mart 2024 tarihinde 
gerçekleştirilecek olan yerel seçimlerle ilgili 
düşüncelerini paylaştı. İYİ Parti'nin yerel 
seçimlere ittifakla katılıp katılmayacağı 
sorusuna Milletvekili Uz, "Çeşitli denemelerde 
bulunduk, farklı kombinasyonları 
denedik. Artık İYİ Parti olarak tek 
başımıza seçimlere girmek 
istiyoruz. Bu arzumuz oldukça 
güçlü" şeklinde cevap verdi.

CHP'Lİ BÜLENT ÖZ'ÜN AK PARTİ'YE 

Rüşvet ve İrtikap İddialarıyla Görevden 
Uzaklaştırılan Belediye Başkanı Bülent 
Öz'ün, Geri Dönme Çabasındaki Detaylar

Çan Belediye Başkanı Bülent Öz, 2022 Haziran ayında 
rüşvet ve irtikap iddialarıyla ilgili soruşturma başlatılması 
üzerine İçişleri Bakanlığı tarafından görevden uzaklaştırıldı 
ve Çan Cumhuriyet Başsavcılığı soruşturma başlatılmıştı.
Bülent Öz'ün Ankara'da bağlantıları olduğu belirtilen 
avukatı Tarcan Ülük, İçişleri Bakanlığı ve Çan Cumhuriyet 
Başsavcılığı'na "Mağduruz, Göreve Geri Dönmeliyiz" başlıklı 
bir dilekçe sundu. Dilekçede, Bülent Öz'ün CHP genel 
merkezi tarafından Çan'da “nasıl olsa kazanamaz” 
denilerek pasifize edilmesi için belediye başkan adayı 
gösterildiği, Öz'ün seçimi kazanması sonrası genel merkez 
ile arasının açıldığı daha sonra Cumhur İttifakı'na destek 
vereceğini deklare ettiğinde FETÖ iltisaklı kişi ve grupların 
hedefi haline getirildiği ve bu durumun AK Parti'ye geçişini 
engellediği iddia edildi. Öz, avukatının dilekçeye "AK 
Parti'ye geçişi engellenmiştir" bölümünü eklediğinden 
habersiz olduğunu, başka bir partiye geçmek gibi bir 
düşüncesinin olmadığını ifade etti ve avukatı hakkında suç 
duyurusunda bulunabileceğini söyledi. 
Bülent Öz ise kendisinin masum olduğunu, iddiaların asılsız 
olduğunu ve Ekim ayında yapılacak duruşmada bu 
gerçeğin ortaya çıkacağını belirtti. 
Kerem İriç'in yazısı sayfa 3'de

Toplu Taşıma Ücretleri 
Yüzde 33 Arttı
TAM 12, ÖĞRENCİ 6 LİRA

Yenilenme 
Sürecine 

Girdik, Suçu 
Kendimizde 
Aramalıyız!

Devir teslim töreninde konuşan Ateş, 
vatandaşların doğru vaatler 
vermemelerine ve rakiplerin ülkeye 
getirdiği olumsuz koşullara rağmen CHP'yi 
iktidara uygun görmediyse suçun ve 
sebebin kendilerinde aranması gerektiğini 
vurguladı. Bu nedenle politikalarında ve 

kadrolarında değişim gerekiyorsa, halka bu mesajı 
vererek bir yenilenme sürecine girdiklerini ifade etti.

CHP Eski İl Başkanı Kendi Partililerine Seslendi
“NEDEN HER YAPILANI KABULLENİYOR 
  VE TEPKİ GÖSTERMİYORSUNUZ!”
CHP Çanakkale eski il başkanlarından Metin 
Ümit Ural, Çanakkale İl Başkanlığına atanan 
Doğan Ateş'in atanmasının ardından bir 
açıklama yaptı. Ural, kentin nitelikli ve etik 
değerlerine sahip siyaset anlayışıyla yönetilmesi 
gerektiğini vurgulayarak; “Neden seçilmişler 
siyaseti istediği gibi tasarlayıp yönetiyor? Neden 
yetkiyi alana kadar sosyal demokrat olan elitler 
yetkiyi ele geçirince her konuda karar verici ve 
istediğini yapan adam oluyor? Ve neden bu 
kentin sol, sosyal demokrat partilileri her 
yapılanı kabulleniyor ve tepki göstermiyor, 
anlamış değilim” ifadelerini kullandı. 

DEVA Partisi İl Başkanı Berkan Karaca İstifa Etti
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Cumhuriyet Halk Partisi (CHP) Çanakkale İl Başkanlığı 
görevini Doğan Ateş, görevi istifa eden Sabiha Güler 
Koçer'den devraldı. Devir teslim töreninde konuşan Ateş, 
vatandaşların doğru vaatler vermemelerine ve rakiplerin 
ülkeye getirdiği olumsuz koşullara rağmen CHP'yi iktidara 
uygun görmediyse suçun ve sebebin kendilerinde 
aranması gerektiğini vurguladı. Bu nedenle politikalarında 
ve kadrolarında değişim gerekiyorsa, halka bu mesajı 
vererek bir yenilenme sürecine girdiklerini ifade etti.
CHP İl Başkanlığı'nda gerçekleşen devir teslim töreninde 
konuşan Doğan Ateş, öncelikle geçmişe dönük bir 
hatırlatma yaparak konuşmasına başladı. 26 Aralık 2022 
tarihinde Metin Ümit Ural'ın istifasının ardından 16 Ocak 
2023 tarihinde Merkez Yürütme Kurulu tarafından Sabiha 
Güler Koçer'in il başkanı olarak atandığını hatırlattı. Ateş, 
Koçer ile birlikte çalışmalarını sürdürdüklerini ve 24 
Haziran tarihine kadar görevde olduklarını belirtti.
Ateş, 14 ve 28 Mayıs tarihlerinde Türkiye'nin seçim sürecini 
yaşadığını ifade etti ve seçimlerde istedikleri sonucu 

alamadıklarını söyledi. Bu durumun seçmenlerde değil, 
kendilerinde aranması gerektiğini düşündüğünü belirtti. 
Ateş, vatandaşların doğru vaatler vermemelerine ve 
rakiplerin ülkeye getirdiği olumsuz koşullara rağmen 
CHP'yi iktidara uygun görmediyse suçun ve sebebin 
kendilerinde aranması gerektiğini vurguladı. Bu nedenle 
politikalarında ve kadrolarında değişim gerekiyorsa, halka 
bu mesajı vererek bir yenilenme sürecine girdiklerini ifade 
etti.
Başkan Ateş, 28 Mayıs seçimlerinden sonra CHP'de 3 
Temmuz itibarıyla kongre sürecinin başladığını belirtti. 
Mahalle delegeleri seçimlerinin 3-30 Temmuz tarihleri 
arasında gerçekleşeceğini, ilçe kongrelerinin ise 5 Ağustos 
- 10 Eylül tarihleri arasında tamamlanacağını söyledi. İl 
kongrelerinin ise 16 Eylül - 15 Ekim tarihleri arasında 
gerçekleştirileceğini ifade etti. Ardından parti meclisi 
tarafından belirlenecek bir tarihte büyük kurultayın 
yapılacağını ve parti içinde bir yenilenme sürecinin 
gerçekleştirilerek yollarına devam edeceklerini söyledi. 

Daha sonra yerel seçimlere odaklanacaklarını belirtti.
Ateş, şu an CHP'nin gündeminde yerel seçim olmadığını, 
önlerinde örgüt seçimlerinin bulunduğunu ifade etti. İl ve 
ilçe başkanlık ve yönetimlerine aday olan arkadaşların 
siyasi çalışmalarını sürdürdüğünü ve kendilerine destek 
sağlamak için üye bazında çalışmalar yaptıklarını belirtti. İl 
yönetimi olarak bu süreci doğru, tarafsız ve adil bir şekilde 
yönetmeye çalışacaklarını dile getirdi.
Doğan Ateş, Güler Koçer'in istifa ettiği 24 Haziran 
tarihinden itibaren il başkanlığı görevini devraldığını ve il 
yönetim kurulu olarak seçildiğini ve genel merkezin de 
uygun görmesiyle göreve başladığını ifade etti. Ateş, Güler 
Koçer'e teşekkür ederek, altı aya yakın bir sürede değerli 
ve önemli katkıları olduğunu belirtti. Deprem sürecini 
atlatmanın ve iki seçimi peş peşe yönetmenin zorlu 
olduğunu söyledi. Ateş, Çanakkale il örgütü olarak yerel 
yönetimlerle birlikte başarılı bir süreç geçirdiklerini ve 
yüzde 58 civarında oy aldıklarını ifade etti.
Güler Koçer ise konuşma yaparak teşekkürlerini iletti.

Yenilenme Sürecine Girdik, 
Suçu Kendimizde Aramalıyız!

"İYİ Parti, Yerel Seçimlere Tek Başına Katılma Arzusu İçerisinde"
İYİ Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, KRT 
televizyonunda Seçil Özer'e yaptığı açıklamalarında, 31 
Mart 2024 tarihinde gerçekleştirilecek olan yerel 
seçimlerle ilgili düşüncelerini paylaştı. İYİ Parti'nin yerel 
seçimlere ittifakla katılıp katılmayacağı sorusuna 
Milletvekili Uz, "Çeşitli denemelerde bulunduk, farklı 
kombinasyonları denedik. Artık İYİ Parti olarak tek 
başımıza seçimlere girmek istiyoruz. Bu arzumuz oldukça 
güçlü" şeklinde cevap verdi.

"İYİ Parti, Seçimlere Tek Başına Katılma 
Arzusundayız"
İYİ Parti Çanakkale Milletvekili Rıdvan Uz, KRT 
Televizyonu'nda Seçil Özer tarafından sunulan Gündem 
Özel programının bu haftaki konuğu oldu. Programda, İYİ 
Parti lideri Meral Akşener'in kongrede yaptığı konuşma ele 
alındı. Akşener'in konuşmasıyla birlikte İYİ Parti'nin yerel 
seçimlere tek başına mı gireceği sorusu gündeme geldi. 
Rıdvan Uz, "Genel Başkanımız Sayın Meral Akşener'in 
kongredeki mesajı, İYİ Parti olarak büyük bir hissedar 
olmak istediğimizi anlatıyor. Biz çeşitli denemeler yaptık, 
farklı stratejiler denedik. Artık İYİ Parti olarak tek başımıza 
seçimlere girmek istiyoruz. Genel Başkanımızın söylemleri 
de bu yönde. Bu fikir tabanda da kabul görüyor. İttifaklarla 
kazanmanın mümkün olmadığına ve böylelikle daha 

başarılı olabileceğimize inanan bir düşünce ortaya çıktı. Biz 
de bunu denemek istiyoruz ve Genel Başkanımızın 
söylemlerinin bu anlama geldiğini düşünüyorum" şeklinde 
cevap verdi.

"Çeşitli Denemeler Yaptık, Ancak Tek 
Başımıza..."
İYİ Parti tabanının da tek başına seçimlere katılma 

arzusuna dikkat çeken Rıdvan Uz, "Ben taban 
siyasetçisiyim ve partimizin ilçe ve il başkanlarıyla sürekli 
iletişim halindeyiz. Birçok arkadaşımız, 'Farklı denemeler 
yaptık ancak istediğimiz sonuca ulaşamadık. Artık kendi 
ayaklarımızın üzerinde durabilmeliyiz. İyi bir 
organizasyona sahibiz ve kendimizi ifade ederek tek 
başımıza yol almamız gerekiyor' diyor. Bu düşünceleri, 
partimizde yaygın bir şekilde duyuyorum" ifadelerini 
kullandı.

"İşbirliği İhtimali Zamanla Belli Olacak"
Cumhurbaşkanlığı ve Genel seçimlerde denenen ittifak 
stratejilerinin başarısızlıkla sonuçlandığına dikkat çeken 
Rıdvan Uz, yerel seçimlerde ittifak olasılığının artık 
olmadığını belirtti. İş birliği ihtimaline yönelik soruya ise şu 
şekilde cevap verdi: "İYİ Parti olarak büyük bir hissedarlık 
sürecine girdiğimizi ve bu yönde adımlar atmaya 
başladığımızı düşünenlerdenim. Genel Başkanımızın 
kongredeki söylemlerinden de bu sonucu çıkarıyorum. 
Çünkü genel başkanımız, kongrede itiraz ettiği konuları bir 
araya getirdiğinizde, bunlardan uzaklaşıp temizlenmiş bir 
yapı oluşursa, hatalı durumları ve eksiklikleri düzeltme 
kararı alınırsa, belki de iş birliği mümkün olabilir. Bunun 
zamanla netlik kazanacağını düşünüyorum" şeklinde 
cevap verdi.

Toplu Taşıma Ücretleri Yüzde 33 Arttı

TAM 12, ÖĞRENCİ 6 LİRA
Çanakkale Belediye Meclis Toplantısında, S.S. 18 Nolu 
Şehir İçi Minibüsçüleri Motorlu Taşıyıcılar 
Kooperatifinin zam talebi gündeme gelerek, görüşüldü. 
Birleşimde toplu taşıma ücretlerine yüzde 33 zam 
yapılması oy çokluğuyla kabul edildi.
Çanakkale Belediye Meclisi Temmuz ayı olağan 
toplantısı Çanakkale Belediyesi Yeşil Yerel Yönetim 
Binası ve Kültür Merkezinde gerçekleşti.
Mecliste gündem maddeleri arasında yer alan S.S. 18 
Nolu Şehir İçi Minibüsçüleri Motorlu Taşıyıcılar 
Kooperatifinin görüşüldü.  Birleşimde ilgili 
komisyonun kararını okuyan Ulaşım Hizmetler 
Müdürü  Hayati Gürses, "Komisyonumuz, dokuz lira 
olan şehir içi Güzelyalı Dardanos Çınarlı tam yolcu 
taşıma ücretini yüzde 33 arttırarak 12 lira olmasına, 4,5 
lira olan şehir içi Güzelyalı Dardanos Çınarlı öğrenci 
taşıma ücretini 4,5 liradan 6 liraya, 1,5 lira olan kampüs 
içi yolcu taşıma ücretini de 2 lira olması kararı aldı. 
Konu komisyonunda görüşüldü. Oy çokluğuyla kabul 
edildi" diye konuştu.
Öte yandan mecliste kullan at kartlarının zamlanması 
da oylandı. Bir biniş 12 lira kart bedeli, 2 biniş 24 lira 
kart bedeli, 4 biniş ise 48 TL +lira  kart bedeli olarak 
belirlendi.
Mecliste zam talebi 19 kabul, 9 ret oy aldı. Oy 
çokluğuyla kabul edilen zamlar,  yeni haftadan 
itibaren geçerli olacak.
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2022 Haz�ran ayında Çan Beled�ye 
Başkanı Bülent Öz, hakkında “rüşvet 
ve �rt�kap” �dd�asıyla yürütülen 
soruşturma neden�yle İç�şler� 
Bakanlığınca görevden uzaklaştırıldı 
ve Çan Cumhur�yet Başsavcılığınca 
soruşturma başlatıldı.Haber�n 
detaylarını CHP'ye yakın Sözcü 
Gazetes�nden okuyab�l�rs�n�z. 

https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/c
hpl�-baskan-rusvet-ve-�rt�kap-�dd�as�yla-
gorevden-uzaklast�r�ld�-7193152/
Yazının konusu Bülent Öz'ün görevden uzaklaştırılmasıyla 
�lg�l� değ�l ger� dönmes�yle �lg�l�. İç�şler� Bakanlığına, Bülent 
Öz'ün avukatı Tarcan Ülük tarafından 29 Kasım 2022 tar�h�nde 
“B�z Aslında Mağduruz, Göreve Ger� Dönmel�y�z” başlıklı 
b�r d�lekçe yazılmış d�lekçen�n b�r örneğ� Çan Cumhur�yet 
Başsavcılığına da ver�lm�ş ve Öz'ün dosyasına konması 
�stenm�ş.
Bu d�lekçen�n 1. maddes�n� okuyunca gerçekten çok şaşırdım. 
İk� dönem CHP m�lletvek�ll�ğ� yapmış olan Bülent Öz'ün o 
dönemde henüz part� kurmamış Muharrem İnce �le hareket ett�ğ� 
CHP genel merkez�n�n de bundan rahatsız olduğunu ve “nasıl 

olsa kaybeder” düşünces�yle Çan'a Beled�ye Başkan adayı 
gösterd�ğ�n�, Öz'ün şahs� oyu yüksek olduğu �ç�n beled�ye 
başkanlığını kazandığından bahsed�l�yordu. Buraya kadar 
sorun yok, bomba ş�md� gel�yor, 
Aynen aktarıyorum; “Bülent Öz beled�ye başkanı seç�lm�ş 
FAKAT, CHP yönet�m�ne karşı net b�r tavır takınıp yaklaşan 
seç�mlerde Cumhur İtt�fakı ve Sayın Cumhurbaşkanımıza destek 
olacağını deklare ett�ğ�nde Çan �lçes�nde FETÖ �lt�saklı k�ş� ve 
grupların hedefi hal�ne get�r�lm�ş, bunların düzmece �snatlarıyla 
hakkında soruşturma ac�lm�ş, böylece müvekk�l�n Ak Part�'ye 
geç�ş� engellenm�şt�r.”
Devam etm�ş ve şöyle b�t�rm�ş; “Zaten Kovuşturmada Yer 
Olmadığı Kararı ver�lecek olan müvekk�l�n görev�nden 
uzaklaştırılması; dolaylı olarak FETÖ'nün, ana amacı olan 
Sayın Cumhurbaşkanına destek olan k�ş�ler�n bertaraf ed�lmes� 
hedefine ulaşmasına ve Sayın Cumhurbaşkanımızın seç�lmes�ne 
engel olacak eylemler�n�n sürdürülmes�ne katkı sağlamaktadır.”
Özetle, “Bülent Öz aslında AK Part�ye geçecekt� fakat 
Çan'dak� FETÖCÜLER b�ze kumpas kurdu” d�yor. Bülent 
Öz'ü aradım ve “Başkanım Bu Konu B�r Şeyler Söylemek 
İster m�s�n�z?” d�ye sordum. Bülent Öz, geçen yılın Kasım 
ayında göreve dönmes� gerekt�ğ�n� yen� raporlarla �dd�aların 
aslında gerçeğ� yansıtmadığını Ek�m ayında yapılacak �lk 
duruşmada masum olduğu gerçeğ�n�n ortaya çıkacağını söyled�. 

Göreve ger� dönmes�yle �lg�l� b�r şeyler yapmak �ç�n avukatı 
Hakan Ev�rgen �le b�rl�kte “bu �ş� k�m çözer” d�ye düşünürken 
Ankara'da bağlantıları olan Tarcan Ülük �s�ml� avukata 
ulaştıklarını, bu avukata 1 aylık vekalet verd�kler�n� söyled�. Bu 
avukatın kend�s�nden habers�z d�lekçeye “Ak Part�'ye geç�ş� 
engellenm�şt�r” bölümünü ekled�ğ�n� bundan çok rahatsız 
olduğunu hatta Ülük hakkında suç duyurusunda b�le 
bulunab�lecekler�n� söyled�. Öz, gerek�rse s�yaset� bırakırım ama 
başka part�ye geçmem d�yerek böyle b�r şey�n olamayacağını 
özell�kle bel�rtt�. 
Böyles� kr�t�k b�r konuda “Ankara'da bağlantıları olan” b�r 
avukat arayıp bulmuşsunuz bu avukat s�z�n adınıza İç�şler� 
Bakanlığına b�r d�lekçe yazıyor ve bu d�lekçeden “haber�m yok” 
d�yorsunuz. Hemen ertes� günü bu d�lekçen�n b�r örneğ�n� Çan 
Cumhur�yet Başsavcılığına ver�yor bundan da “haber�m yok” 
d�yorsunuz. Eğer gerçekten haber�n�z yoksa gar�p varsa çok 
daha gar�p…
Bülent Öz'ü m�lletvek�ll�ğ� dönem�nden ber� tanıyorum ve daha 
önce kend�s�yle �lg�l� olumlu b�rçok yazı yazdım. Bu olaylar �lk 
ortaya çıktığında çok üzüldüğümü bel�rtm�şt�m o süreçte Öz'ün 
yaptığı tüm açıklamalara gazetemde manşette yer verd�m. B�r 
şey �fade eder m� b�lm�yorum ama kend�s�yle �lg�l� halen daha 
“�y� adamdır” kanaat�m� koruyorum. Umarım Ek�m ayında 
yapılacak �lk duruşmada aklanır ve görev�ne ger� döner…

CHP'li Bülent Öz'ün AK Parti'ye Geçişi Engellenmiştir!

Muharrem Erkek, Beled�ye Başkan Adaylığı İç�n Kılıçdaroğlu'ndan Söz Almış!

“ÖN SEÇİM OLMASIN, BENİ MERKEZDEN ATAYIN!”
Ekrem İmamoğlu'nun değ�ş�m d�yerek genel başkanlık 
koltuğuna oturmak �stemes�n�n, Kemal Kılıçdaroğlu'nun �se bu 
değ�ş�me kulak tıkamasının çok bas�t b�r hesabı var. 
1 yıldan az b�r süre kalan yerel seç�mlerde, İmamoğlu yen�den 
İBB başkanlığına aday olduğu takd�rde kaybedeceğ�n� görüyor 
tam da bu yüzden genel başkanlık koltuğuna oturmak ve 
kar�zmasını korumak �st�yor. Kılıçdaroğlu da bunu görüyor ve 
“İmamoğlu belasından kurtulmak �ç�n” ısrarla İmamoğlu'nun 
beled�ye başkanlığı görev�n� yürütmes�n� ve yen�den aday 
olmasını �st�yor.  
Genel merkezdek� özel b�r ek�p �llerde Kılıçdaroğlu'na bağlılık 
açıklaması yapmayanları fişleyerek yerel seç�mlerde s�z� aday 
yapmayız tehd�d�nde bulunuyor. Aynı tehd�tler� İmamoğlu'nun 
ek�b� de yapıyor. Tam anlamıyla taraf olmayanın bertaraf 
olacağı b�r süreç yaşanıyor. 

Çanakkale'de benzer b�r tablo yaşanıyor. 
Muharrem Erkek, bakan olmadı, m�lletvek�l� olamadı üstüne 
üstün b�r de Kılıçdaroğlu kend�s�n� genel başkan yardımcılığı 
görev�nden aldı. Pek� ne olacak? Tutunacak tek b�r dal var o da 
beled�ye başkan adaylığı… Erkek, Kılıçdaroğlu'ndan beled�ye 
başkanlığı �ç�n söz aldığını bel�rterek bunun konuşulmasını, 
duyulmasını �st�yor ve o da taraf olmayanın bertaraf olacağını 
söylüyor. 
Pek� bu başkanlık �ş� nasıl olacak? Elbette k� genel merkez�n 
atamasıyla çünkü üye ya da delege bazında yapılacak herhang� 
seç�mde Erkek'�n sandıktan çıkması çok zor. Erkek b�r şey daha 
söylüyor, CHP Vek�ller� İsmet Güneşhan ve Özgür Ceylan da 
ben�m yanımda… 
“Rak�b�” olan mevcut beled�ye başkanı Ülgür Gökhan ne d�yor? 
“Ben�m şartım, ön seç�m olursa aday olacağımı hep 

bel�rt�yorum. Sürec� değerlend�receğ�z, ben tek başına hareket 
eden b�r� değ�l�m. B�z�m de b�r grubumuz ek�b�m�z var. Ön 
seç�m olması şartı �le zamanı geld�ğ�nde kararımızı vereceğ�z.” 
M�llet İtt�fakının kazanması durumunda Adalet Bakanı olacağı 
Kılıçdaroğlu tarafından �lan ed�lm�ş b�r �sm�n Muharrem 
Erkek'�n bugüne kadar “demokras�, �nsan hakları, adalet” g�b� 
söylemler�n�n heps�n�n “fasa fiso” olduğunu, CHP'n�n neden 
%25'� aşamadığının sebeb� Muharrem Erkek z�hn�yet�n genel 
merkezde söz sah�b� olmasıdır. Bu z�hn�yet�n, Erkek'�n 2019 
yerel seç�mler�nde Çanakkale Beled�ye Mecl�s�ne 7 �sm� ön 
seç�me sokmadan genel merkez atamasıyla koltuğa oturtmasına 
şah�t olmuştuk. İşe bakın k� Erkek'�n “elemanları da” aynı 
z�hn�yette lafa gel�nce “demokras�, �nsan hakları, adalet” 
uygulamada �se nüfuz t�caret�…

Vergi ve harçlara yeni zam
Gelir yaratıcı önlemler kapsamında ikinci bir dizi 
düzenleme ile vergi ve harçlar artırıldı. Başta KDV'ye 
getirilen iki puanlık artış olmak üzere çeşitli vergilerde 
düzenlemeye gidilirken, harçlar yüzde 50 yükseltildi.

Depremlerin yol açtığı ekonomik kayıpların telafisi için 
Kurumlar Vergisi'nin yüzde 25'e çıkartılması sonrasında 
hükümet vergi artırmak için ikinci önlem paketini 
açıkladı. Resmi Gazete'de yayımlanan karar ile Katma 
Değer Vergisi oranları yeniden belirlendi. Cumhurbaşkanı 
ve AKP Genel Başkanı Recep Tayyip Erdoğan'ın imzasıyla 
Resmi Gazete'de yayımlanan kararlara göre; KDV, yüzde 
18 olan ürünlerde yüzde 20'ye, yüzde 8 olan ürünlerde ise 
yüzde 10'a çıkarıldı. Yurtdışından getirilen telefon harçları 
20 bin liraya çıkarken, pasaport harçları yüzde 50 
zamlandı. Karar, pazartesi günü yürürlüğe girecek.

KDV artışının etkisi 30 milyar TL
Devlet bütçesinde önemli yer tutan KDV, bütçe 
gelirlerinin yaklaşık üçte birini oluşuyor. Bütçedeki en 
büyük kalem KDV'den sonraki en önemli iki gelir kaynağı 
ise özel tüketim vergisi ve gelir vergisi. Ekonomistler, 
KDV artışının etkisini 30 milyar TL olarak hesaplıyor. 
Uzmanlar, "Düzenlemeler enflasyonu 1-1.2 puan 
attıracaktır. Vergi artışları bütçe gelirlerine yüzde 2 
civarında katkı sağlayacaktır" dediler.

1 milyon TL'lik otomobil 17 bin TL zamlandı
zamlandı Otomobil sektöründe KDV, yüzde 18'den yüzde 
20'ye yükseldi. Böylece yüzde 80 ÖTV'li otomobillerde ki 

vergi yüzde 112'den yüzde 116'ya çıktı. Buna göre, 
ortalama bir aracın fiyatı yaklaşık 17 bin TL zamlanmış 
oldu. Yanı 1milyon liralık bir aracın fiyatı 1 milyon 16 bin 
950 TL oldu.

Pasaport harçlarına yüzde 50 artış
Noter, pasaport ve vize harçlarında da artışa girildi. Buna 
göre, 492 sayılı Harçlar Kanunu'na bağlı tarifelerde yer 
alan maktu harç tutarının yüzde 50 oranında artırıldı. 
Karara göre, trafik harçları kapsamında bulunan "sürücü 
belgesi harçları" yapılan artıştan hariç tutuldu.

Artık yurt dışından cep telefonu getirmek kârlı değil
Yurt dışından getirilen cep telefonlarından alınan izin 
harcı 6 bin 91 TL'den 20 bin TL'ye çıkarıldı. KDV, yüzde 
18'den yüzde 20'ye yükseltildi. Bu kararla birlikte ucuz 
cep telefonlarını yurt dışından getirip IMEI kaydı 
yaptırmak, 20 bin TL'lik tutar nedeniyle daha pahalıya 
gelecek.

Temizlik ürünlerinden şans oyunlarına kadar birçok 
üründe KDV artırıldı
●Deterjan, sabun, tuvalet kâğıdı, bebek bezi gibi temel 
ihtiyaç ürünleri KDV'si, martta yüzde 18'den yüzde 8'e 
inmişti. Yayımlanan kararla, söz konusu ürünlerdeki KDV 
bundan sonra yüzde 20 olacak.
●Mobilya, beyaz eşya, elektronik ürünler, sigara ve alkol 
gibi pek çok kategoride ise KDV yüzde 18 olarak 
uygulanıyordu. Bu oran yüzde 20 olacak. Temel gıda 

ürünlerindeki KDV ise geçen yıl yüzde 8'den yüzde 1'e 
düşürülmüştü. Bu ürünlerde vergi artışı olmayacak.
●Şans oyunlarından alınan vergilerde de düzenlemeye 
gidildi. Şans oyunları hasılatından alınan vergilerde ise 
spor müsabakalarına dayalı müşterek bahislerde yüzde 
10, at yarışlarında yüzde 14, diğer şans oyunlarında ise 
yüzde 20 olarak uygulanacak.

Tüketici kredilerindeki BSMV oranı yükseltildi
Tüketici kredilerindeki banka ve sigorta muameleler 
vergisinin (BSMV) oranı yüzde 15'e yükseltildi. Buna göre, 
bankalar tarafından Gelir İdaresi Başkanlığı'na 
aktarılmak üzere faiz, komisyon ve ücret gelirleri 
üzerinden yüzde 10 olarak uygulanan BSMV oranı yüzde 
15'e çıkarıldı.

Benzine KDV artışıyla 44 kuruş zam
KDV'deki 2 puanlık artış benzinde yaklaşık 44 kuruşluk 
zam gelmesine yol açacak. İstanbul'da 26.20 lira olan 
benzinin litre fiyatı böylece 26.64 liraya çıkacak.

https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/chpli-baskan-rusvet-ve-irtikap-iddiasiyla-gorevden-uzaklastirildi-7193152/
https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/chpli-baskan-rusvet-ve-irtikap-iddiasiyla-gorevden-uzaklastirildi-7193152/
https://www.sozcu.com.tr/2022/gundem/chpli-baskan-rusvet-ve-irtikap-iddiasiyla-gorevden-uzaklastirildi-7193152/
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Yayalaştırma Kararı Olan Fetvane Sokak ÇTSO Meclisinde 
de Gündeme Geldi.
2021 yılında yayalaştırma yani araç trafiğine kapatılma 
kararı bulunan Çanakkalelilerin Barlar Sokağı olarak bildiği 
Fetvane Sokak için alınan kararın uygulanması 
beklenirken karar yine tartışmalara neden oldu. 2021 
yılında trafiğe kapatılması ile ilgili karar bulunan Fetvane 
Sokak o zamanda da esnafların itirazları ile karar 
uygulanması ertelenmişti. Yine gündeme gelen karar ÇTSO 
Meclisinde de gündem oldu. ÇTSO Yönetim Kurulu Üyesi 
Ahmet Çelik Saat Kulesi çevresinin trafiğe kapatılmasının 
turizmi baltalayacağını söyledi.

KARAR ESNAFLARIN TEPKİSİNE NEDEN 
OLMUŞTU 
Çanakkale'de trafiğe kapanması ile ilgili olarak birçok 
haber çıkan ve Çanakkalelilerin Barlar Sokağı olarak bildiği 
Fetvane Sokak' ın kapanması yine gündeme gelmişti. 
Çanakkale kent merkezinde en işlek sokaklarından birisi 
araç trafiğine kapatılmaya hazırlanıyor.   Belediye 
Meclisinin araç trafiğine kapatılma yönünde karar 
olmasına rağmen esnafların itirazı sonrasında bir süredir 
bekletilen “Barlar Sokağı” olarak bilinen Fetvane Sokak'ın 
yayalaştırılması kararı uygulamaya geçiyor. Konu ile ilgili 
açıklama yapan Çanakkale Belediye Başkanı Ülgür 

Gökhan' da açıklamasında , “Süreci takip ediyoruz. Çünkü 
orada insanlar caddelere taşmaya başladılar. Çanakkaleli 
hemşerilerimiz kullanıyor. Dolayısıyla bizde 
vatandaşlarımıza mekan yaratmamız gerekiyor. Onun için 
orayı yayalaştırmak istiyorum. Oraları güzelleştirelim, daha 

çok insan otursun.  Vatandaş kendi kendine yolu kapatıyor. 
Doğru da yapıyorlar. Ama şu seçimler geçsin gereğini 
yapacağız'' demişti. Fetvane Sokağın yayalaştırılması 
konusu Çanakkale Ticaret Odası haziran ayı Meclis 
toplantısında da konuşulmuştu. ÇTSO Yönetim Kurulu 
Üyesi Ahmet Çelik Saat Kulesi çevresinin trafiğe 
kapatılmasının turizmi baltalayacağını ifade ederek  
“Odamızı temsilen  İl Trafik Komisyonunda görev 
yapıyorum. Çanakkale Belediyesi'nin Saat Kulesi 
çevresindeki sokakların trafiğe kapatılmasıyla alakalı 2021 
yılına ait bir kararı var. Bununla ilgili itirazlar dile getirildi. 
Bu karar turizm açısından İlimize zarar verir. Turistlerin 
konaklama ve yeme-içme alanlarına ulaşımını zora sokar. 
O bölgede esnaflık yapan kişiler için çok büyük bir sorun 
oluşturur. Bu konuda kararın gözden geçirilmesini ve 
turizmi baltalamayacak bir çözüm bulunmasını 
bekliyoruz” dedi. ÇTSO Yönetim Kurulu Başkan Yardımcısı 
Ersin Kahraman' da yayalaştırma kararı ile ilgili 
açıklamasında ”Ben daha önce açılır – kapanır bariyerler 
yapılmasını önermiştim. Esnafa ve turizmcilere 
anahtarlardan verilip istedikleri saatlerde açabilmelerine 
olanak sağlanabilir. Çok daha büyük bir sorunumuz var o 
da otopark. Önce bunu gündeme almak gerekiyor” demişti. 
Fetvane sokağın araç trafiğine kapatılarak yayalaştırılması 
kararının ne zaman ve hangi kurallar ile uygulanmaya 
başlanacağı merakla bekleniyor.

“Turizmi Baltalamayacak Bir Çözün Bulunmalı”

DEVA Partisi İl Başkanı Berkan Karaca İstifa Etti

DEVA Partisi'nin Çanakkale İl Başkanı Av. Berkan 
Karaca, bir basın açıklaması yaparak istifasını 
duyurdu. Karaca, "Kuruluş ilkelerini, savunduğu 
değerleri kendi çıkarları için buruşturup çöpe 
atanlarla, eleştirdikleri zihniyetin birebir aynısı olan 
bu zihniyetteki kişilerle aynı çatı altında bulunmamın 
artık doğru olmayacağına inandığım için il başkanlığı 
görevimden ve parti üyeliğimden istifa ettim" 
şeklinde konuştu. Karaca'nı istifası sonrası Biga hariç 
diğer ilçe başkanları da istifa etti.  
Karacanın açıklamaları şu şekilde; 
“Saygıdeğer Basın Mensupları ve kıymetli 
Çanakkaleli hemşerilerim;
Kuruluşunda ortak akıl, istişare, hangi görüş olursa 
olsun dürüst ve yeni nesil siyasi anlayış iddiasıyla 
yola çıktığımız partimizde öncelikle genel merkez, 
çoğu kritik meselelerde teşkilatlar ile hiçbir istişare 
süreci yürütmeden dar bir siyasi kadroyla hareket 
ederek birçok karar almıştır. 
Bu kararların en önemlisi altılı masanın kurulma 
süreci ve Cumhurbaşkanı adayının belirlenmesi 
sürecidir. Altılı masadaki partiler ile yürütülen 
süreçlerle ilgili teşkilatlara danışılmadan, istişare 

edilmeden hareket edilmiştir. Bu konuyla ilgili il 
başkanları toplantısında bizzat Ali Babacan'ın 
kendisine, yeni kurulmuş bir parti olarak parti 
kimliğimizi kazanmamız açısından oyumuz ne olursa 
olsun kendi programımızla ve iddiamızla hareket 
etmemizin daha doğru olacağını ifade ettim. O 
toplantıda benim gibi birçok il başkanı ve kurucular 
kurulu üyeleri de “altılı masada olmamalıyız” 
görüşünü dile getirdiler fakat ne yazık ki çoğunluğun 
sesine kulak verilmedi.
Genel merkez il başkanları olarak bizlere istifa ederek 
aday adayı olmamızı hatta ilçe başkanlarımız ve 
teşkilat mensuplarımızdan da isimlerin aday adayı 
olmaları yönünde telkinlerde bulundu. Çoğu il başkanı 
gibi bizler de partimizin zor durumda kalmaması, 
kamuoyunda güçlü gözükmesi görevlerimizden istifa 
ederek aday adaylığı müracaatında bulunduk. 
Bizler aday adayı olurken Sayın Babacan'ın “DEVA 
Partisi seçimlere kendi adıyla, şanıyla seçimlere en az 
41 ilde tek başımıza gireceğimiz” sözüne inandık 
güvendik. Fakat güvenimiz boşa çıktı ve emeklerimiz 
heba edildi. Aday adayı olan yaklaşık 1300 teşkilat 
mensubu ve deva gönüllüsünün aday adaylığını ana 
muhalefet partisi ile pazarlık konusu ettiler. Genel 
Başkan ve etrafındaki dar kadrosu koltuk 
kapabilmek için kapalı kapılar ardında, teşkilatlardan 
habersiz istişaresiz CHP listelerinden 20 ilde 25 
milletvekili adayıyla seçime girme kararı aldılar. 
İktidarı eleştirip daha kötü bir yönetim anlayışı 
sergileyen bu dar siyasi kadronun tüm kararlarına 
rağmen çocuklarımızın geleceği, ülkemizin içinde 
bulunduğu kötü gidişatı değiştirmek için tüm 
teşkilatlarımız ile birlikte gece gündüz demeden tüm 
yaşadığımız sıkıntıları içimize atarak çok çalıştık. 
Seçimleri kaybetmemize rağmen teşkilatlarda ve 
genel merkezdeki liyakatli ve dürüst kişilerin 
“düzelecek, değişecek” telkinleri ile birlikte tüm il ve 
ilçe teşkilatlarımızın bu zamana kadar ki emeklerini 
düşünerek gelen teklif üzerine görevi kabul ederek il 
başkanlığı görevine tekrar atandım.
Gelinen en son noktada teşkilatlarımızda moral 
bozukluğunu düzeltmek için mücadele ederken 

Kurban Bayramı arifesinde Genel Başkan tarafından 
açıklanan yeni genel merkez görevlendirme tablosu 
partim ile olan hayal kırıklığımı daha da arttırdı. 
Bugüne kadar alınan yanlış kararlar nedeniyle 
teşkilatlarımızda küskün birçok başkanımıza yeni 
görevler vererek onları kazanmak yerine 15 
milletvekilimize genel merkezde başkaca görevler 
verilmesini il ve ilçe teşkilatları olarak doğru 
bulmadığımızı, genel merkez kadrolarında değişiklik 
yapılmamasını doğru bulmadığımı beyan eden 
eleştirimi 
genel merkez yöneticileriyle de paylaştım.
Fakat genel merkez yöneticileri eleştirilerimize cevap 
vermek bizi ikna etmek yerine kendi doğrularını bize 
dayatmaya çalıştılar ve eleştirilerimizi dikkate 
almadılar.  Kuruluş ilkelerini, savunduğu değerleri 
kendi çıkarları için buruşturup çöpe atanlarla, 
eleştirdikleri zihniyetin birebir aynısı olan bu 
zihniyetteki kişilerle aynı çatı altında bulunmamın 
artık doğru olmayacağına inandığım için il başkanlığı 
görevimden ve parti üyeliğimden istifa ettim.
Ben ve teşkilatlarım, bize inanmış gönüllülerle 
partimiz için, inandığımız değerler için daha güzel bir 
ülke hayallerimiz için nasıl mücadele ettiğimizi, neler 
yaptığımızı, kimleri karşımıza aldığımızı 
anlatmayacağım, şahidimiz bu şehrin sokaklarıdır, bu 
şehrin insanlarıdır. Ben bu şehirde doğdum bu şehirde 
öleceğim, daha güzel bir ülke daha güzel bir 
Çanakkale için, memleketin her bir bireyinin mutlu ve 
refah içinde yaşaması için yarına dair umutlarımdan 
hiç vazgeçmeyeceğim ve inandığımız doğruları dün 
olduğu gibi yarın da dile getireceğim.
Son olarak siyasetin bana kattığı en güzel şeyin çok 
güzel insanlar tanımak olduğunu söylemeden 
geçemem. Genel merkezden, gönüllü parti üyesine 
kadar iyi niyetle çalışan, emek eden, dürüst, liyakatli 
çok güzel insanlar tanıdım. Hepinize ayrı ayrı sevgi ve 
saygılarımı gönderiyorum. Bir teşekkürü de il ve ilçe 
teşkilatlarıma etmeliyim. Beni bu yolda yalnız 
bırakmadığınız, canla başla mücadele ettiğiniz, maddi 
ve manevi olarak hiçbir şeyden kaçmadığınız için tüm 
teşkilatlarıma minnet ve şükranlarımı sunarım.”
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CHP Çanakkale eski il başkanlarından Metin Ümit Ural, 
Çanakkale İl Başkanlığına atanan Doğan Ateş'in 
atanmasının ardından bir açıklama yaptı. Ural, kentin 
nitelikli ve etik değerlerine sahip siyaset anlayışıyla 
yönetilmesi gerektiğini vurgulayarak; “Neden 
seçilmişler siyaseti istediği gibi tasarlayıp yönetiyor? 
Neden yetkiyi alana kadar sosyal demokrat olan elitler 
yetkiyi ele geçirince her konuda karar verici ve 
istediğini yapan adam oluyor? Ve neden bu kentin sol, 
sosyal demokrat partilileri her yapılanı kabulleniyor ve 
tepki göstermiyor, anlamış değilim” ifadelerini 
kullandı. 
Metin Ümit Ural'ın Milletvekili aday adaylığı için istifa 
etmişti. Ardından genel merkez tarafından CHP 
Çanakkale İl Başkanlığına Sabiha Güler Koçer 
görevlendirilmişti. 24 Haziran'da Koçer'in istifa ederek, 
görevinden bıraktı. Bunun üzerine İl Başkanlığı için İl 
yönetim kurulu tarafından İl Sekreteri Doğan Ateş'in 
ismi genel merkeze verildi. Genel Merkez tarafından 
yapılan değerlendirmelerin ardından Ateş, genel 
merkez tarafından CHP Çanakkale il başkanı olarak 
görevlendirildi. Atamanın ardından eski il 
başkanlarından Metin Ümit Ural, bir açıklama yaptı.
Kentin nitelikli ve etik değerleri olan siyaset 
anlayışıyla yönetilmesi gerektiğinin altını çizdi. en Ural, 
barışın ve özgürlüklerin kentinde baskı ve 'ben bilirim' 
anlayışına son verilmesi gerektiğini söyledi.
"Değerli yol arkadaşlarım, sevgili Çanakkaleli 
hemşerilerim; bir konuda sorgulama ve neden böyle 
bir uygulama ile karşılaşıldı konusunda bilgilendirme 
yapma ihtiyacı hissederek sizlerle paylaşmak istedim" 
diyen Ural, şöyle devam etti:
"Yorumu sizlere bırakıyorum. CHP Parti içi seçimlerde 
2020 yılı il kongresinde seçilerek il başkanlığımda il 

yönetim kurulumuz göreve geldi. 34 ay gibi bir süre 
görevde kaldım ve genel seçimlerde Çanakkale'mize 
hizmet amaçlı görevimden istifa ederek milletvekili 
aday adayı oldum. Partimiz tüzüğü gereği il yönetim 
kurulu kendi içinde seçimle dışarıdan veya içerden bir 
arkadaşımızı seçerek öneride bulunur ve genel merkez 
onayıyla yeni il başkanı göreve gelir demesine rağmen, 
bu dönemde bir genelgeyle bu askıya alındı. Çanakkale 
siyaseti her dönem ve bu seçimde de olduğu gibi 
maalesef olması gerekeni değil keyfiyet bir kararla 
gereğini yaptı. İl Yönetim Kurulu kendi içinden bir aday 
üzerinde mutabakata giderek öneride bulunmasına 
rağmen Çanakkale siyasi elitleri, seçilmişleri, 
belirleyicileri her dönemde önde olanları, kapalı kapılar 
ardında anlaştıklarını söyleyerek il yönetim kurulunca 

önerilen Sn. Doğan Ateş'in İl başkanı olmasını uygun 
görmediklerini söyleyerek atanmasını engellediler. 
Neden acaba? Ardından il yönetim kurulu üyesi bir 
kadın arkadaşımızı Sn. Güler Koçer'i uygun görüp 
atatarak il başkanı olmasını sağladılar. Atanarak 
göreve getirilen il başkanımız bu görevini seçim 
sürecinde yürüterek nedenini bile açıklamadan 
Kurban Bayramı öncesi istifa ederek görevi bıraktı. 
Halen bir açıklama bile yok! İl yönetim kurulumuz 
tüzük gereği yapılması gerekeni yaparak 5 ay önce 
kabul görmeyen İl Sekreterimiz Sn. Doğan Ateş'i tekrar 
İl Başkanı seçip genel merkez onayına sunup 
onaylatarak yeni il başkanımız belirlenmiş oldu. 
Kendisini ve birlikte seçimle yönetime gelmiş il 
yönetim kurulu üyesi arkadaşlarımı kutluyor 
çalışmalarında başarılar diliyorum. İşte sorularım 
şimdi, bu kent daha önceki yazılarımda da söylediğim 
gibi; neden siyaseten bu ve buna benzer 
olumsuzluklarla sürekli yüz yüze kalıyor, neden 
bunları yaşıyor? Neden 5 ay önce il başkanı olması 
gerektiği halde istenmeyen kabul görmeyen il 
başkanımız şimdi kabul görüyor? Neden seçilmişler 
siyaseti istediği gibi tasarlayıp yönetiyor? Neden 
yetkiyi alana kadar sosyal demokrat olan elitler 
yetkiyi ele geçirince her konuda karar verici ve 
istediğini yapan adam oluyor? Ve neden bu kentin sol, 
sosyal demokrat partilileri her yapılanı kabulleniyor ve 
tepki göstermiyor, anlamış değilim. İşte asıl değişim ve 
yenilenme Çanakkale'mizde olmalı, bu kent nitelikli ve 
etik değerleri olan siyaset anlayışıyla yönetilmeli, 
barışın ve özgürlüklerin kentinde baskı ve ben bilirim 
anlayışına son verilmelidir. Çok zor değil istersek 
başarabiliriz, hep yönetilen ve kabul eden değil, karar 
veren ve yöneten olmalıyız. Biz istersek başarabiliriz.”

CHP Eski İl Başkanı Kendi Partililerine Seslendi

“NEDEN HER YAPILANI KABULLENİYOR 
  VE TEPKİ GÖSTERMİYORSUNUZ!”

Çanakkale'ye Bayramda 100 binden fazla turist geldi

Doğası, tarihi ve denizi ile dikkat çeken Çanakkale, her 
geçen yıl tatilcilerin gözdesi olmaya devam ediyor. 
Çanakkale Turizm Tanıtma Derneği Başkanı İsmet 
Balkan, Kurban Bayramı tatilinde Çanakkale'nin 100 
binin üzerinde ziyaretçiyi ağırladığını söyledi.
9 günlük Kurban Bayramı tatilinde turistler Ege ve 
Akdeniz bölgelerine adeta akın etti. Birçok tatil 
bölgesinde yoğunluk oluşturan turistlerin uğrak 
noktalarından biri de Çanakkale oldu. Bozcaada, Assos, 
Gökçeada gibi değerli turizm bölgelerini içerisinde 
bulunduran Çanakkale'de tatilcilerin gözdesi haline 
geldi.
Bozcaada'nın doğal güzellikleri ve tarihi dokusu, 
tatilcilerin ilgisini çekerken, konaklama tesisleri tam 
kapasiteyle çalıştı. 4 bin 500 resmi yatak kapasitesine 

sahip olan Bozcaada, gayrı resmi konaklama tesisleriyle 
birlikte günlük 10-15 bin tatilciyi ağırladı. Kentin turizm 
bölgelerinde yoğunluklar meydana gelirken, yüzde 100 
doluluk oranlarına ulaşıldı.
Kurban Bayramı'nda Çanakkale turizmine yönelik 
açıklamalarda bulunan Çanakkale Turizm Tanıtma 
Derneği Başkanı İsmet Balkan, bölgede bayram tatilinde 
100 binin üzerinde turistin ağırlandığını ifade etti.

Bölgemize Turizmden 100 Milyonun 
Üzerinde Para Girdi
Uzun kış sezonundan sonra turizmci ve esnafın nefes 
aldığını ifade eden Balkan, "Takriben bölgemize 
Turizmden 100 milyonun üzerinde para girdi. Çanakkale 
Turizm Tanıtma Derneği Başkanı olarak Bayramın 
birinci gününden itibaren alandaydım. Çanakkaleli 
Profesyonel Turizmciler olarak hotelcisi, rehberi, 
alankılavuzu, acentası ve turizm ulaşımı ile 
kendilerinden hizmet alanlara gayet güzel ve başarılı 
hizmet verdiler. Bayram boyunca benim gördüğüm 
sorun belediye ve turizm kamu yönetimlerindeydi. Alan 
Başkanlığı ve GESTAŞ hariç bayrama hiç bir şekilde özel 
olarak hazırlanmamışlardı. Belediyeler bayramda 
gelecek turistlerin ihtiyaçlarını karşılayacak tuvalet, 
ulaşım, çöp, peyzaj, çirkin görüntülü yarım inşaat gibi 
konulara hiç yönelmemişler. Turizm kamu yönetimi 

uzun zamandır maalesef yok gibi. Tesislerin ürün sağlık, 
hizmet kalitesi ve fiyat kontrollerini yapmadıkları gibi, 
bu hizmetlerin Turizmin devamı için ne kadar önemli 
olduğunu tasavvuf bile ettiklerini maalesef 
düşünmüyorum. 

Çanakkale Turizmini Bu Bayram 
Profesyoneller Kurtardı
Sonuç olarak Çanakkale turizmini bu bayram 
profesyoneller kurtardı.  Turizmi önemseyen belediyeler 
ve turizmi bilen turizm kamu yönetimi olmazsa bacasız 
sanayii olarak tabir ettiğimiz turizmden bölge 
insanımızın sağlıklı gelir sağlaması mümkün olmaz. 
Dünyanın en güzel coğrafyasında sevimsiz bir bölge 
oluruz. Önümüzde koca bir yaz sezonu var. 
Profesyonelleri, belediyesi, turizm ile ilişkili Kamu 
kurumları ve tabiki ev sahibi olarak Çanakkalelileri ile 
birlikte bölgemize milyonları kazandıran turizm 
sektörüne samimiyet ile hizmet edelim.  Turizm, temiz 
para girdisini ve istihdam sağlayıcı özellikleriyle 
Çanakkale'mizin ekonomisine katkıda bulunan, 
bölgemizin kültürel ve doğal güzelliklerini koruyup, 
yarınlara aktaran ve bütünleştirici etkisi ile hepimizin 
daha mutlu yaşamasına en büyük katkı sağlayan bir 
sektördür” şeklinde konuştu.



Çanakkale Boğazı'nda batık gemilere dalış aktivitesi 
yapmak için kolları sıvayan Turizm Profesyonelleri 
Başkanı Aşkın Değirmenci, gazeteci Savaş Uğurlu ile 
uluslararası bir etkinliğe imza atmaya hazırlanıyor.
Çanakkale Boğazı'ndaki tarihi batıklar, su altı 
ekosistemine faydasının yanı sıra dalış severlerinde 
cazibe merkezi haline geleceğini belirten Turizm 
Profesyonelleri Başkanı İş Adamı Aşkın Değirmenci, 
“Yapay resif alanları haline gelen batıklar, aynı zamanda 
nesli tükenmekte olan kırmızı mercanlara da ev 
sahipliği yapıyor. Bizler tanınmış birçok dalgıçlığa ilgi 
duyan sanatçı ve sosyal medya fenomenini 
Çanakkale'ye davet edip önce bir after party ile tanıtım 
yapacağız. Deneyimli gazeteci ve sosyal medyada ciddi 
bir takipçisi olan gazeteci Savaş Uğurlu'dan bu ünlüler 
ve fenomenlerin Çanakkale'ye gelmesi için destek 
alacağız. Amacımız bu önemli toprakların uluslararası 
platformlarda tanıtımına geniş bir şekilde katkı 
sağlamak.
İngiltere'de 1865'te yolcu taşımacılığına yönelik inşa 
edilen ancak donanmanın emrine verilerek 
Çanakkale'de çıkarma görevlerinde sahilleri 
aydınlatmada kullanılan SS Milo, muharebelerde 26 
Ekim 1915'te betonla doldurulup karaya oturtularak 
sabit iskeleye dönüştürüldü. Aynı yıl aralık ayında terk 
edilmesinin ardından batığa dönüşen gemi, Anzak Koyu 
bölgesinde denizin 7 metre derinliğinde bulunuyor ve 
karadan da görülebiliyor. Diğer batık olan "HMT Lundy" 
ise Anafartalar Limanı'nın Suvla Koyu açıklarında 27 
metre derinlikte kum zemin üzerinde yer alıyor. İtilaf 

Devletleri'nin çıkarması esnasında koyda mayın tarama 
görevini yerine getiren 34 metre uzunluğundaki İngiliz 
gemisi, 16 Ağustos 1915'te Kalyan adlı gemiye 
mühimmat yüklerken Türk topçusunun ateşiyle 
batırıldı.
Geçen yıl ekim ayında dalış turizmine açılan bölge, 
geçmişe yolculuk yapmak isteyenlerden ilgi görüyor. 

“HERKESİN DALIP GÖRMESİ 
GEREKEN BATIKLAR VAR 
ÇANAKKALE'DE”
Turizm Profesyonelleri Başkanı İş Adamı Aşkın 
Değirmenci bölgenin özellikleri itibarıyla çok önemli bir 
su altı hazinesine sahip olduğunu da belirterek, “Bu 
çalışmaya yakında start vereceğiz. Tüm ulusal ve 
yabancı sosyal medya fenomenleri dalgıç meraklısı 
herkesi Çanakkale'ye davet edeceğiz ağırlayacağız.  
Çanakkale Savaşları'yla, batık dalışlarıyla ilgili programı 
gerçekleştireceğimiz tanıtım ile duyuracağız. Bu 
çalışmamızın Çanakkale turizmine çok büyük katkısı 
olacağını düşünüyorum. Çünkü ayrı bir branş. Bugüne 
kadar sadece günübirlik, gelip geçici dalış turizmiyle 
ünlü olan Çanakkale, yurt dışından geleceklerle 4-5 
gün, buna kara gezileri ve diğer tarihi yerleri eklediğiniz 
zaman bu yaklaşık 1 haftalık konaklamalı gezi haline 
dönüşecek. Ayrıca Çanakkale'de yapay resifler gibi değil 
doğal bir park olan Çanakkale'nin su altı dünyasında 
birçok batık bulunuyor. İlk seviye dalış dediğimiz 18 
metreye kadar olan dalışlarda, Mesudiye zırhlısı var. O 

10 metre derinlikte bir batık. Buna başlangıç 
seviyesindeki dalıcılar da dalabilecek. Yine 18 ila 23 
metre derinliğinde Majestic zırhlısı var. Bunun 18 veya 15 
metre aralığında yine başlangıç seviyesindeki dalıcılar 
dalabilir. Daha ileriye gittiğimizde 28-30 metrede 
batıklar var. Bunlar ikinci seviyedeki dalıcılar için 
uygun." dedi

“FENOMENLER İLE ÇANAKKALEYİ 
DÜNYAYA DAHADA TANITACAĞIZ”
Gazeteci  Savaş Uğurlu ise, “Çanakkale bizim göz 
bebeğimiz. Benim huzur bulduğum ve dinlendiğim 
ayrıca övündüğüm topraklara sahip bir yer. Aşkın 
Değirmenci'den böyle bir proje teklifi geldiğinde 
düşünmeden kabul ettim. Milyonlarca takipçiye ulaşan 
sosyal medya fenomenleri ve alanında başarılı dalmaya 
meraklı ünlü oyuncu sanatçıları Çanakkale'ye 
getireceğiz. Çanakkale'nin tanıtılmasına sosyal medya 
fenomenlerinin katkısı çok büyük olacak. Herkesin 
bildiği gibi Titan batık gemisini görmek için senelerce 
250 bin dolar para alarak titanic gemisine turlar 
düzenlediler. Çanakkale'mizde bulunan batıklar 
dünyanın ilgisini çekecek noktalarda batıklar. Yurt 
dışından da bir çok sosyal medya fenomeni dostlarıma 
bu bölgenin tanıtılması için paylaşımlar yaptıracağım” 
dedi.
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Bilkent Üniversitesi İktisat Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. 
Refet Gürkaynak, Türkiye'deki ekonomi programı 
hakkında yaptığı değerlendirmede, “Bir sıkma politikası 
uygulanmalı. Bu sıkma işini yaparken bir kaynak bulmak 
lazım. Bu kaynak ya emekten ya da sermayeden çıkacak. 
1980'den bu yana sermayeden çıktığı hiç olmadı, 
mütemadiyen emeğin üstüne yığılan bir şey var. Bu sefer 
emeğin sırtına binen bir program hazırlamayalım.” 
ifadelerini kullandı.
Bloomberg HT'ye konuk olan Bilkent Üniversitesi İktisat 
Bölümü Öğretim Üyesi Prof. Dr. Refet Gürkaynak, 
Türkiye'de genel seçim öncesi ve sonrasında uygulanan 
ekonomi politikaları hakkında değerlendirmelerde 
bulundu.

Gürkaynak, küresel ekonomik görünüme ilişkin olarak 
yaptığı genel değerlendirmede, enflasyonla mücadelede 
son 1 yılda birçok merkez bankasının ekonomi 
politikasında sıkılaşmaya gittini aktardı. İsviçre'de şu an 
enflasyonun yüzde 2'nin altına indiğini vurgulayan 
Gürkaynak, bunun nedeninin İsviçre'nin “sert bir şekilde” 
özellikle enerji fiyatlarına fiyat kontrolü uygulaması 
olduğunu belirtti. Enerji fiyatı şokunun toplam enflasyona 
katkısının çok büyük fakat geçici bir şok olduğunu 
söyleyen Gürkaynak, “Enerji fiyatlarının enflasyona olan 
etkisinin bitmesi için enerji fiyatlarının düşmesi 
gerekmiyor, tekrar yükselmemesi gerekiyor.” dedi.
Türkiye'de uygulanan ekonomi politikaları hakkında 
değerlendirmelerde bulunan Gürkaynak, para politikası 
üzerinde yapılan değişikliklerin fiyatlar üzerindeki etkisini 
yaklaşık 1,5 yıl sonra gösterdiğini söyledi. Gürkaynak, 
sözlerine şöyle devam etti:

“Bu arkadan gelen birikimli sıkılaştırmayla, zaten baştan 
gelmiş olan şokun epey bir kısmının geçici olmasının 
etkileşimi şu riski ortaya çıkarıyor: Enflasyon bir taraftan 
düşüyor, ama bunu yeterince hızlı görmedikleri için 
merkez bankaları faiz artırmaya devam ediyorlar.

Önceki TCMB Para Politikası Kurulu ile yenisi arasında 
sadece başkan değişti. Bir taraftan gelir artırıyoruz bir 
taraftan harcamayı da artırıyoruz. Öte yandan Merkez 
Bankası mahcup faiz artırıyor. Gelir tarafında bir defalık iki 
kez MTV toplanır fakat harcama tarafı kalıcı olarak 
düzeltilmezse seneye yeni bir gelir bulunması gerekecek.”

“1980'den bu yana maliyetin sermaye 
üzerine yıkıldığı dönem olmadı”
Uygulanacak sıkılaşma politikasında kaynak ihtiyacı 
olduğunu belirten Gürkaynak, yeni ekonomi politikası 

hakkında şu önerilerde bulundu:

“Bir sıkma politikası uygulanmalı. Bu sıkma işini yaparken 
insanların fakirleşmeye itmemek için kaynak bulmak 
lazım. Bu kaynak, ya emekten ya da sermayeden çıkacak. 
1980'den bu yana sermayeden çıktığı hiç olmadı, 
mütemadiyen emeğin üstüne yığılan bir şey var. Örgütlü 
emeğin olmadığı bir ülkede bunu yapmak kolay.

2001'de olduğu gibi bir kez daha çok pahalı bir stabilizasyon 
yapma zorunluluğuna geldik. En azından bu sefer şunu 
yapmamız gerekiyor: O maliyeti bir kere daha ödedikten 
sonra, her 5-10 yılda bir kendine bu maliyeti ödeten bir ülke 
haline gelmemeliyiz. Bu sefer emeğin sırtına binen bir 
program hazırlamayalım. Ben 2001 programının iyi bir 
program olduğunu düşünüyorum. Ama o da emeğin sırtına 
binen bir programdı. Bu sefer bunu yapmayalım.

Çok hızlı sermaye girişinin hem kur üzerinde, hem 

Türkiye'deki kredi hacmi üzerinde, hem de kredi 

kompozisyonu üzerinde yarattığı etki çok kuvvetli ve 

zararlı oldu. Bunlara engel olacak bir şekilde bu işi bu sefer 

yapmak gerektiği çok aşikar. 2002-2006 döneminden 

önemli bir fark şu: O sırada ortada Türkiye bürokrasisinin 

çok iyi tasarlamış olduğu bir IMF programı vardı. AK Parti'yi 

o programı devam ettirmesiyle tanıdık. Makro düzeyde iyi 

bir işti. İyi sonuçlarını da gördük. Fakat, şu anda öyle bir 

program yok.”

FENOMENLER VE ÜNLÜLER 

ÇANAKKALE 
BATIKLARINA DALACAK

Gürkaynak: Bu sefer emeğin sırtına binen bir program hazırlamayalım
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Çanakkale Onsekiz Mart Üniversitesi Astrofizik Araştırma 
Merkezi ve Ulupınar Gözlemevi'nin araştırma altyapısının 
güçlendirilmesi, çeşitlendirilmesi, şehrin ve bölgenin 
alternatif ve çekici bir yaşam alanı/destinasyon olması için 
aynı yerleşkede “Uzay Bilim Merkezi” kurulması amacıyla 
proje toplantı yapıldı.
Proje koordinasyon toplantısına, ÇOMÜ Rektörü Prof. Dr. 
Cüneyt Erenoğlu, Rektör Yardımcı Prof. Dr. Dinçay Köksal, 
Lisansüstü Eğitim Enstitüsü Müdür Prof. Dr. Ahmet Evren 
Erginal, Güney Marmara Kalkınma Ajansı Genel Sekreteri 
Abdullah Güç, Ulupınar Gözlemevi Müdürü Prof. Dr. Faruk 
Soydugan, Astrofizik Araştırma Merkezi Üyeleri Prof. Dr. 

Esin Soydugan, Dr. Öğr. Üyesi 
Yasemin Kaçar Canaydın, 
Arş. Gör. Murat İnanç 
Gözütok ve Güney Marmara 
Kalkınma Ajansı uzmanları 
katıldı.
Koordinasyon toplantısında, 
Gözlemevi Müdürü Prof. Dr. 
Faruk Soydugan, Astrofizik 
Araştırma Merkezi ve 
Ulupınar Gözlemevi'nin 
araştırma potansiyeli, 
uygulanan bilim-toplum 
projeleri ve eğitimler, 
ulusal/uluslararası 
ortaklıklar konusunda 
bilgilendirme sunumu 
gerçekleştirdi. Bu sırada, 
Gözlemevi'nin araştırma 

olanakları yanında, topluma bakan yönünün 
güçlendirilmesi için “uzay” temalı bilim merkezinin 
kurulması, dış paydaşlarla beraber Çanakkale, bölge, ülke 
ve devamında uluslararası düzeyde çekici bir yaşam alanı 
olması kapsamında öneriler paylaşıldı.
Dış paydaş toplantısı şeklinde değerlendirilebilecek 
buluşmada GMKA – ÇOMÜ ÇAAM iş birliğinde 
yapılabilecek etkinlikler konusunda da fikir alışverişi 
yapıldı. Toplantı sonrası, Gözlemevi yerleşkesi gezilerek 
kullanılan teleskoplar ve teknik ekipmanların tanıtımı 
yapıldı.

Son dönemde ülkemizde yaşanan enflasyon artışı, pazar 
tezgahlarındaki fiyatları da etkilemeye devam ediyor. 
Tüketiciler, günlük olarak tükettikleri ürünlerin 
fiyatlarında hızlı bir artışla karşı karşıya kalıyor.
Limon, sivri biber, domates, erik, şeftali, ada sardalya, 
mangallık sardalya, Saros sardalya, istavrit, muz, kiraz, 
kayısı, bamya, karpuz ve patates gibi temel gıda ve sebze-
meyve ürünlerinin fiyatlarının son zamanlarda bu denli 
artması müşterinin dikkatinden kaçmadı.
Enflasyonun etkisiyle limonun kilogram fiyatı 20 TL'ye, 
sivri biberin kilogram fiyatı 17 TL'ye, domatesin kilogram 

fiyatı 25 TL'ye, erik ve şeftalinin kilogram fiyatı ise 30 TL'ye 
yükseldi. Balık kategorisinde ada sardalyasının kilogram 
fiyatı 50 TL'ye, mangallık sardalyanın kilogram fiyatı 100 
TL'ye ve Saros sardalyasının kilogram fiyatı 150 TL olarak 
tezgahlarda yerini aldı. İstavritin kilogram fiyatı da 50 TL 
oldu Meyve olarak muzun kilogram fiyatı 30 TL, kirazın 
kilogram fiyatı 60 TL ve kayısının kilogram fiyatı 30 TL 
seviyesine ulaştı. Bamyanın kilogram fiyatı 50 TL'ye kadar 
yükselirken, karpuzun kilogram fiyatının 8 TL   olması bu 
sıcak yaz aylarında müşterileri epey bir üzdü. Patatesin 
kilogram fiyatı ise 20 TL'ye kadar çıktı.

10 Temmuz-25 Ağustos 2023 tarihleri arasında 
gerçekleşecek olan Çanakkale Belediyesi Yaz Spor 
Okullarının kayıtları için 3-7 Temmuz 2023 tarihleri 
arasında Şehit Kıvanç Kaşıkçı ve Prof. Dr. Halet 
Çambel Sağlıklı Yaşam Merkezlerimize başvuruda 
bulunabilirsiniz.
10 Temmuz-25 Ağustos 2023 tarihleri arasında 
gerçekleşecek olan Çanakkale Belediyesi Yaz Spor 
Okullarının kayıtları için 3-7 Temmuz 2023 tarihleri 
arasında Şehit Kıvanç Kaşıkçı ve Prof. Dr. Halet 
Çambel Sağlıklı Yaşam Merkezlerimize başvuruda 
bulunabilirsiniz.
KAYIT TARİHLERİ
03- 07 Temmuz 2023
KAYIT YERİ
Şehit Kıvanç Kaşıkçı Sağlıklı Yaşam Merkezi (Esenler 
Mah.)
Prof. Dr. Halet Çambel Sağlıklı Yaşam Merkezi 
(Barbaros Mah.)
Çocuk Zumbası (5-10 yaş)
YER
Şehit Kıvanç Kaşıkçı Sağlıklı Yaşam Merkezi
Tenis (6-15 yaş)
YER
Şehit Kıvanç Kaşıkçı Sağlıklı Yaşam Merkezi
Basketbol (7-10 yaş)
YER
Şehit Kıvanç Kaşıkçı Sağlıklı Yaşam Merkezi
Prof. Dr. Halet Çambel Sağlıklı Yaşam Merkezi   

“Uzay Bilim Merkezi” kurulması planlanıyor
Çanakkale Belediyesi 
Yaz Spor Okulları Başlıyor

Zamlar pazar 
fiyatlarına da yansıdı

ÇOMÜ Hastanesinde yeniden hizmet vermeye başladı
Ortopedi ve Travmatoloji Anabilim Dalı Öğretim 
Üyesi Doç. Dr. Burak Kaymaz,  Çanakkale 
Onsekiz Mart Üniversitesi (ÇOMÜ) 
Hastanesinde yeniden hizmet vermeye başladı.
Ortopedi ve Travmatoloji Anabilim Dalında 
görev yapan Doç. Dr. Burak Kaymaz, 2022 

yılında, Amerika'da bulunan Nemours 
Children's Health' da eğitimlerine devam 
etmek için ÇOMÜ Hastanesinden ayrıldı.
Burada bir yıl süreyle Çocuk Ortopedisi , 
özellikle çocuk kalça diz ve ayak problemleri, 
yürüme bozuklukları, çocuk omurga 

deformiteleri, cerebral palsi beyin felci ve 
iskelet displazileri ve kas bozuklukları ile 
myopatiler konularında eğitim ve çalışmalarını 
tamamlayarak Haziran 2023 tarihinden 
itibaren geri dönerek, yeniden çocuk ve 
yetişkin hasta kabulüne başladı.

Güzelyalı'ya Doktor Geldi
Güzelyalı Muhtarı Elif 
Çelik sosyal 
medyadan yaptığı 
açıklamada 
Güelyalı'da bir 
doktorun görev 
yapacağını açıkladı.
Uzun zamandan beri 
kendisine gelen 
“Doktorumuz yok” 

şeklindeki Güzelyalı sakinlerinin şikayetlerini çözmek 
için harekete geçen Çelik, çabalarının sonucunu aldı.
Muhtar Elif Çelik yaptığı açıklamada şu ifadelere yer 
verdi:
“Size son duyurumda sözünü ettiğim sağlık ocağında 
Doktor hizmeti başladı. İl Sağlık Müdürlüğümüzün 
yönlendirdiği doktorumuz bugün itibariyle görevine 
başladı. Artık köyümüzde onbeş günde bir cuma günleri 
bir doktor öğleye kadar sağlık şikâyetlerimizle 
ilgilenecek. Gerekirse ilaç yazacak, gerekirse sevk 
yapacak. Bu hizmetin sınırlarını genişletmeye 
çalışacağız elbette. Köyümüze hayırlı olmasını diliyorum. 
Bütün komşularıma saygıyla duyururum.”


